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25 marca 2019

VII Sesja Sejmiku Województwa za nami

Przyjęcie programu stypendialnego dla studentów kierunku medycznego, który ma
przyciągnąć ich do pracy w świętokrzyskich szpitalach oraz określenie zadań
samorządu, które mogą być finansowane ze środków PFRON – to najważniejsze
zagadnienia VII Sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. Radni przyjęli
również stanowisko, wyrażające sprzeciw ograniczeniu środków na modernizację
linii kolejowej numer 8 na odcinku Skarżysko Kamienna – Kielce – Kozłów.

Pierwszym merytorycznym punktem obrad było rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie
określenia zadań Samorządu Województwa Świętokrzyskiego, które mogą być finansowane
w 2019 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.

– W roku 2019 PFRON zgodnie z algorytmem przesłał nam informację o wysokości środków.
Kwota ta to ponad 6,9 mln złotych i jest wyższa niż w ubiegłym roku o 1,1 mln. Środki te
zostaną podzielone na trzy zadania. Pierwszym są roboty budowlane na potrzeby osób
niepełnosprawnych w kwocie 1,3 mln złotych, drugim tworzenie i działalność zakładów
aktywności zawodowej w tym nowej takiej placówki w Sandomierzu w kwocie 5,4 mln
złotych oraz 200 tys. złotych na rehabilitację społeczną i zawodową osób niepełnosprawnych
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– mówiła wicemarszałek województwa świętokrzyskiego, Renata Janik.

Akceptację radnych zyskał również projekt uchwały w sprawie uruchomienia programu
stypendialnego dla studentów kształcących się na kierunku lekarskim.

– Stypendia te mają być środkiem do uzupełnienia kadry lekarskiej, przede wszystkim w
szpitalach, których podmiotem założycielskim jest Województwa Świętokrzyskie. Chcemy
nimi zachęcić studentów do pozostawania w naszym województwie lub podejmowania tu
pracy. Stypendium to ma stanowić pomoc finansową i ma mieć wysokość 2000 zł
miesięcznie, wypłacanych przez okres 9 miesięcy. Stypendium będzie przyznawane dla
studentów od 4. roku studiów, a student musi zadeklarować podjęcie pracy w placówce,
której organem założycielskim jest Województwo Świętokrzyskie w jednej z kluczowych
specjalizacji. W roku 2019 w ramach pierwszego naboru mamy zagwarantowane środki dla
25 stypendystów. W przyszłym roku będzie to 30 stypendystów – mówił Marek
Bogusławski, członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego.

Przyjęty został także projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu z działań podejmowanych
w 2018 roku w ramach realizacji Wojewódzkiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na
lata 2017 – 2020.

– Podejmowane działania wynikały z wojewódzkiego programu przeciwdziałania narkomanii
i były ukierunkowane w zakresie szeroko rozumianej profilaktyki i dotyczyły zróżnicowanych
form działalności – informacyjno edukacyjnej czy przyznawaniu środków dla organizacji
pozarządowych. Odbywały się również szkolenia kadry – mówił Marek Bogusławski.

Swoją uchwałą radni ustalili również nowy przebieg dróg wojewódzkich na terenie miasta
Kielce.

– 12 lutego 2019 roku dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Kielcach zwrócił się z tym
wnioskiem do Zarządu Województwa. Chodzi o zastąpienie dotychczasowego odcinka ulicy
Wrzosowej, nowo wybudowaną ulicą Rotmistrza Pileckiego – mówił  Mariusz Gosek,
członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego.

Sejmik wskazał także kandydatki na członków Rady Świętokrzyskiego Oddziału
Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia – Agnieszkę Kupis i Marzannę Moćko.
Kandydatury przedstawił przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw
Rodziny, Waldemar Wrona.

Projekty uchwał w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa
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Świętokrzyskiego na lata 2019-2043 oraz w budżecie na 2019 rok przedstawiła Maria
Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa Świętokrzyskiego.

– Mamy 38 zmian w budżecie i WPF w ramach tych projektów uchwał. Dochody i wydatki
zmniejszą się o ponad 3,2 mln, a zatem wynik budżetu nie ulegnie zatem zmianie – mówiła
Maria Fidzińska-Dziurzyńska.

Do porządku obrad Sesji dodany został punkt związany z inicjatywą uchwałodawczą Komisji
Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą w sprawie przyjęcia Stanowiska
Sejmiku w sprawie ograniczenia środków na modernizację linii kolejowej numer 8 na
odcinku Skarżysko Kamienna – Kielce – Kozłów.

– Przyszłość województwa świętokrzyskiego musi wiązać się z rozwojem infrastruktury – w
tym kolejowej. Kolej musi przejąć większość zadań ciężkiego transportu, który odbywa się
po naszych drogach. Dlatego z wielkim niepokojem przyjęliśmy informacje, że nowy Krajowy
Program Kolejowy nie uwzględnia środków na modernizację tej ważnej linii. Komisja
Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą obradowała na ten temat w ubiegłym
tygodniu. Chcemy tym stanowiskiem pomóc Zarządowi by skuteczniej lobbował za
przywróceniem tego zadania do Krajowego Programu Kolejowego na lata 2020 – 2023 –
mówił Grzegorz Banaś, przewodniczący Komisji.

“Linia kolejowa nr 8 Warszawa Zachodnia – Kraków Główny jest linią pierwszorzędną o
znaczeniu państwowym. Wchodzi ona w skład korytarzy transeuropejskich, tworzących sieć
TEN-T. Jest również strategiczną linią obsługującą południową część kraju, na której
obsługiwanych w regionalnym transporcie kolejowym jest blisko 70% pasażerów rocznie.
[…] Nie godząc się na stopniowe eliminowanie inwestycji związanych z regionem
świętokrzyskim, Sejmik Województwa Świętokrzyskiego oczekuje ponownej weryfikacji
założeń Krajowego Programu Kolejowego do roku 2023 i zmiany Uchwały Rady Ministrów nr
17/2019 z dnia 19 lutego 2019 roku” – czytamy w stanowisku radnych.

Galeria zdjęć

https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7888.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7900.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7907.jpg


VII Sesja Sejmiku Województwa za nami | 4

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro VII Sesja Sejmiku Województwa za nami |
4

https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7932.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7934.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7937.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7943.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7956.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7958.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7966.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7977.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7984.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7985.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7992.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7998.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_8047.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_8059.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_7972.jpg


VII Sesja Sejmiku Województwa za nami | 5

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro VII Sesja Sejmiku Województwa za nami |
5

https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_8020.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2019/03/IMG_8095.jpg

